
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 13. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 101
Ministeren omtalte gentagne gange på samrådet, at modtagerne af sociale
ydelser skulle have ”ordentlige ydelser”. Hvad mener ministeren hermed. Hvor
høje skal de konkrete ydelser være?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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